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Zápisnica 

z 26. verejného rokovania OZ Horné Obdokovce, konaného dňa 11. 12. 2014 

__________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Peter Flak,  

PharmDr. Helena Sedlárová, Oto Uhrík  

 Ing. Gabriel Pozdech – hlavný kontrolór obce 

MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Ing. Jana Gerhátová – ekonómka 

Ing. Monika Laciková – zapisovateľka 

 

Ospravedlnení: Mgr. Stanislav Ďurina,  Jozef Gális, Bc. Martina Šišková,  

    Zdenko  Majtényi - poslanci OZ   

 

1. Otvorenie 

 

26. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  

Na rokovaní privítala všetkých prítomných. Poslanca Mgr. Ďurinu, Bc. Šiškovú, p. Majtényiho a 

p. Gálisa ospravedlnila. Z celkového počtu 9 poslancov OZ sa rokovania zúčastnilo 5. Starostka 

vyhlásila rokovanie za uznášaniaschopné. 

 

Program rokovania obdržali poslanci v pozvánke. Program je v tomto znení: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2014 

4. Návrh VZN o poplatku za KO a DSO 

5. Organizačné záležitosti 

6. Diskusia 

7. Návrh na uznesenie 

8. Ukončenie 

 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov:  

p. Macháčová a p. Uhrík.  

Za členov návrhovej komisie navrhla: PharmDr. Sedlárová, p. Flak a p. Sedlár.  

Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci schválili jednohlasne.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

2. Kontrola plnenia uznesení  

 

Ing. Pozdech predniesol kontrolu plnenia uznesení. Správa je priložená k zápisnici.  

Poslanci OZ berú na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení.  

 

3. Návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2014 

 

Starostka MVDr. Martonková vyzvala ekonómku Ing. Gerhátovú aby informovala o návrhu na 

úpravu rozpočtu (je priložený k zápisnici). Ing. Gerhátová informovala, že sa navyšovala kultúra 

a šport a to z dôvodu rekonštrukcie kabín OTJ a odpadového hospodárstva, čo bolo prerokované 

na 23 OZ. A na 25. rokovaní OZ sa dávalo pre školu 500,- eur. Ide len o presuny, je zvykom na 
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konci roka schváliť tieto úpravy. Navýšil sa rozpočet o voľby. Ostatné sa krátili ako je register, 

matrika. Celkový rozpočet zostal na sume 339596,18 eur.  

Starostka vyzvala poslancov, či majú k tomu nejaké otázky.  

Kontrolór dodal, že vždy sa to robí na konci roka. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať, či súhlasia s predloženým návrhom úpravy rozpočtu obce 

na rok 2014.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh na úpravu bežného rozpočtu obce za rok 2014. 

 

4. Návrh VZN o poplatku za KO a DSO (priložené k zápisnici) 

 

Starostka informovala, že návrh VZN bol vyvesený na informačnej tabuli a na web stránke obce.  

Navýšenie poplatku je z dôvodu, že nepokrýva náklady, ktoré vznikajú pri likvidácii nielen 

komunálneho odpadu ale aj separovaného zberu, cintorínskeho odpadu a veľkoobjemového 

odpadu. Náklady na to sú v sume cca 24.000,- € a pri poplatku vo výške 12,- € na osobu, 

vychádza, že je vyplatené od občanov 19.000,- eur.  

Požiadala Sociálno-ekonomickú komisiu (ďalej len SEK) aby sa vyjadrila k tomuto návrhu. 

Pani poslankyňa Macháčová za SEK navrhuje, aby sa v paragrafe 5 doplnila veta „sadzba 

poplatku nezahŕňa poplatok za nájom smetnej nádoby“. Odporúča za SEK poslancom návrh 

VZN s uvedenou zmenou schváliť.  

Pán poslanec Flak dodal, že ide takmer o 25% navýšenie, čo sa mu zdá veľa.  

Starostka informovala, že v čase, keď sme mali vlastný kuka voz, boli náklady približne rovnaké, 

ako teraz keď nám odpady vyváža firma Schwarz-eko.  

Ing. Gerhátová zdôraznila, že pri vlastnom kuka voze treba rátať aj so mzdami pre vodiča aj 

pomocníkov, náklady na pohonné hmoty.  

Pán poslanec Flak navrhuje sumu poplatku 14,-  eur za odvoz TKO.  

Starostka zdôvodnila, že sumu 16,- eur navrhla kvôli tomu, že v okolí majú najlacnejšie poplatky 

za odpady vo výške 16,- eur a vyššie.  

Pani poslankyňa Macháčová dodala, aby zvýšenie nemalo dopad na sociálne slabších občanov. 

Ing. Gerhátová informovala, že aj doteraz sa dalo so sociálne slabšími občanmi dohodnúť na 

splátkovom kalendári.  

Starostka informovala, že smetné nádoby sa nakupujú každý rok a obec ich poskytuje bezplatne. 

Sú nákladmi pre obec a občania doteraz za ne nemuseli platiť. 

Pani poslankyňa PharmDr. Sedlárová sa spýtala, či tým nepribudnú neplatiči.  

Starostka odpovedala, že môže to mať i takýto efekt.  Zaplatiť sa to však musí, či pribudnú alebo 

nie, bude sa to riešiť pokutami a exekútormi.  

Starostka vyzvala poslancov, kto je za tento návrh VZN s doplnením vety, ktorú navrhla SEK.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: PharmDr. Sedlárová, Macháčová, Sedlár, Uhrík 

PROTI: Flak 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci schválili návrh VZN číslo 1/2015 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území Obce Horné Obdokovce so zapracovanými zmenami. 
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5. Organizačné záležitosti 

 

Organizačné záležitosti na prerokovanie predložila starostka obce MVDr. Jana Martonková 

a doplnila ešte o tieto body: 

- oprava znenia uznesenia z minulého 25. verejného rokovania OZ v zmysle nových 

pokynov 

- návrh odmeny pre zástupcu starostky pána poslanca Flaka 

- návrh na schválenie poukážky pre občanov - dôchodcov nad 62 rokov v sume 6,- € 

 

 Inventarizácia, odstúpenie z funkcie predsedu inventarizačnej komisie 

Starostka informovala o prijatí žiadosti pána poslanca Mgr. Ďurinu, odstúpenie z funkcie 

predsedu inventarizačnej komisie, ktorá je priložená k zápisnici. Odporúča aby túto 

funkciu prevzala pani poslankyňa Macháčová aj vzhľadom k tomu, že zostáva 

v obecnom zastupiteľstve aj v ďalšom volebnom období. 

Vyzvala poslancov hlasovať, kto je za to, aby predseda inventarizačnej komisie bola pani 

poslankyňa Macháčová. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: PharmDr. Sedlárová, Sedlár, Uhrík, Flak 

PROTI:  

ZDRŽAL SA: Macháčová 

 

Poslanci schválili predsedu inventarizačnej komisie, pani poslankyňu Macháčovú.  

 

 Kapacita materskej školy – požiadať riaditeľstvo ZŠ s MŠ o predloženie návrhu na 

kapacitu MŠ na rok 2015. Žiadosť o mimoriadne odmeny pre zamestnancov MŠ, 

školského klubu (ďalej len ŠK) a školskej jedálne (ďalej len ŠJ).  
Starostka informovala, že s pani riaditeľkou ZŠ a zástupkyňou MŠ majú navštíviť pani 

Hrnčárovú a prerokovať možnosti našej materskej školy. Kapacita je zatiaľ daná počtom 

lôžok, čo je asi 43 detí, podľa poslednej informácie pani Rybanovej. Preto navrhuje 

schváliť kapacitu MŠ na ďalšie roky na 43 detí. Doteraz sa platilo z originálnych 

kompetencií na 36 detí.   

Starostka vyzvala poslancov, kto súhlasí s kapacitou 43 detí pre MŠ, podľa ktorej sa budú 

vypočítavať originálne kompetencie. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili kapacitu MŠ na počet 43 detí. 

 

Pani poslankyňa Macháčová sa informovala, či v prípade, ak bude len 30 detí v MŠ, bude 

sa platiť aj tak pre 43 detí. 

Starostka dodala, že podľa legislatívy nikoho nezaujímajú koľko detí je v MŠ a nič sa 

s tým nedá urobiť. Informovala, že rekonštrukcia toaliet je zariadená tak, aby bola pre 43 

detí.  

Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Martonková dodala, že tieto toalety sú len pri triede malých 

detí, bolo by potrebné aj pri triede veľkých detí, predškolákov.  

Starostka odpovedala, že takúto informáciu sme nemali.  
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Žiadosť o mimoriadne odmeny pre zamestnancov MŠ, ŠK a ŠJ (priložená k 

zápisnici) 

Starostka informovala o prijatí žiadosti od odborového zväzu pri ZŠ s MŠ o mimoriadne 

odmeny, na každého zamestnanca originálnych kompetencií po 130,- eur. Sme si vedomí, 

že by sa patrila dať odmena za snahu. Obec však nedisponuje financiami na pokrytie tejto 

žiadosti a podľa poslednej informácii zo schôdze ZMOS-u, obec nemusí poskytnúť 

financie, ak nie sú na to financie.   

 

Pán poslanec Flak navrhol dať aspoň polovicu z tejto sumy. 

Pani poslankyňa Macháčová vyjadrila za SEK, dať každému po 100,- € z nejakého 

depozita. Zároveň pripomínajú aby si škola hľadala na zlepšenie finančnej situácie od 

sponzorov, aby robili akcie, ktoré budú platené a získajú tak finančné prostriedky. Aby to 

nebolo o tom, len „dajte“.  

Kontrolór Ing. Pozdech dodal, aby z toho nebol precedens a aby sa vyšlo všetkým 

v ústrety.  

Pani poslankyňa PharmDr. Sedlárová navrhla, ak budú financie v depozite,  prispôsobiť 

k tomu danú sumu odmeny.  

Ing. Gerhátová dodala, že mzdové prostriedky školy sa môžu vyplatiť z originálnych 

kompetencií určených pre materskú školu. Nájdu sa peniaze pre upratovačku aj pre ŠJ 

a z toho objemu sa môže nájsť na výplatu odmien. Škola dostala v dohadovacom konaní 

finančné prostriedky.  

Riaditeľka ZŠ s MŠ - Mgr. Martonková informovala, že to nie sú účelové prostriedky, je 

to dofinancovanie bežných výdavkov a nie na mzdy. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať, kto súhlasí so žiadosťou ZŠ s MŠ o mimoriadne 

odmeny pre zamestnancov MŠ, ŠK, ŠJ v sume 130,- €  na osobu z rozpočtu obce. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: 0 

PROTI: všetci prítomní poslanci OZ 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne zamietli žiadosť ZŠ s MŠ o mimoriadne odmeny pre zamestnancov 

MŠ, ŠK, ŠJ v sume 130,- €  na osobu z rozpočtu obce.  

 

Pani poslankyňa Macháčová ešte navrhla, že v prípade lepšej finančnej situácie, nech 

obecný úrad zašle aspoň 1000,- eur.  

Pani poslankyňa PharmDr. Sedlárová dodala, aby sa prehodnotila výška odmeny, podľa 

toho ako vznikne rezerva. 

Ekonómka Ing. Gerhátová odporučila, aby poslanci schválili konkrétnu sumu a z ktorej 

položky sa má presunúť.   

Pani poslankyňa Macháčová sa obrátila na poslancov aby sa vyjadrili. Poslanci sa 

vyjadrili, že nie je to z čoho vyplatiť, žiadosť sa zamieta. To je posledné stanovisko 

poslancov OZ.  

 

 Sťažnosť pani Gubáňovej (priložené k zápisnici) 

Starostka informovala, že sťažnosť bola postúpená na prerokovanie KOVP, ŽP a stavieb. 

Z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti sa komisia nestretla. Preto bude predložená  

novým poslancom. Ide o dlhotrvajúci susedský spor. Situáciu je možno riešiť návštevou 

a dohovorom zúčastnených.   
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Sťažnosť pani Gubáňovej sa berie na vedomie a bude predložená novým poslancom na 

prerokovanie pre KOVP, ŽP a stavieb.  

 

 Starostka informovala poslancov so žiadosťou o vybudovanie airsoftového ihriska. 

Žiadosť predložil pán Zelíska z Obsoloviec. Ďalšia žiadosť, ktorá nám bola 

doručená v minulom týždni je od pani Minárikovej o presunutie autobusovej 

zastávky na doline.  

 

 Odpredaj pozemku pre p. Patrika Uhlíka 

Starostka informovala, že KOVP, ŽP a stavieb urobili obhliadku pozemku. Zistili, že 

pozemok, ktorý chce žiadateľ odkúpiť nezasahuje do kanalizácie. Predniesla správu, 

ktorá je priložená k zápisnici.  

Uznesením OZ č. 24, zo dňa 05. 09. 2014 bol schválený zámer na odpredaj pozemku na 

základe žiadosti Patrika Uhlíka. Na základe geometrického plánu č. 41313381-225/14 zo 

dňa 06. 10. 2014 bola vyčlenená parcela 113/3 s výmerou 122 m2, zastavané plochy 

a nádvoria, ktorú žiada odkúpiť. (Parcela 113/3 bola vytvorená z parcely zapísanej na LV 

č. 530 v k. ú. Horné Obdokovce vo vlastníctve obce Horné Obdokovce s výmerou 4632 

m2, zastavané plochy a nádvoria). Novovytvorená parcela č. 113/3 s výmerou 122 m2 

tvorí dorovnanie línie pozemkov so susediacimi pozemkami, nesazahuje do verejnej 

kanalizácie a do inžinierskych sietí a cesty. Novovytvorená parcela č. 113/3 s výmerou 

122 m2 bude odpredaná za cenu 1,85 €/m2, t.j. 225,70 €.  

Žiadame o schválenie realizácie kúpy pozemku parcela č. 113/3 s výmerou 122 m2 za 

cenu 225,70 € s tým, že návrh na vklad podá kupujúci a správne poplatky za podanie 

návrhu na vklad taktiež uhradí kupujúci. (Správa priložená k zápisnici) 

 

Starostka vyzvala poslancov, kto súhlasí s týmto návrhom na odpredaj pozemku pre p. 

Patrika Uhlíka 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili realizáciu odpredaja pozemku pre p. Patrika Uhlíka, 

parcela č. 113/3 s výmerou 122 m2 za cenu 225,70 € s tým, že návrh na vklad podá 

kupujúci a správne poplatky za podanie návrhu na vklad taktiež uhradí kupujúci. 

 

 Odpredaj pozemku pre COOP Jednota, parcela č. 46/3 

Starostka predniesla správu, ktorá je priložená k zápisnici. 

Uznesením OZ č. 22 zo dňa 25. 04. 2014 bol prerokovaný zámer na odpredaj pozemkov 

na základe žiadosti COOP Jednota na rozšírenie predajne. 

Po majetkovoprávnom vysporiadaní a zápise pozemkov na LV č. 530 v k. ú. Horné 

Obdokovce do vlastníctva obce Horné Obdokovce, je možné požadovanú parcelu č. 46/3 

s výmerou 338 m2, zastavané plochy a nádvoria a parcelu č. 46/7 s výmerou 85 m2, 

zastavané plochy a nádvoria odpredať. Uvedené pozemky tvoria priľahlú časť k stavbe – 

nádvorie, ktoré doteraz využíva ako manipulačný priestor a má prednostné právo kúpy. 

Na základe uvedeného bol vypracovaný znalecký posudok číslo 186/2014 na stanovenie 

všeobecnej hodnoty pozemkov, spolu v sume 3.750,- €.  

Žiadame o schválenie realizácie kúpy pozemkov č. 46/3 s výmerou 338 m2 a parcela č. 

46/7 s výmerou 85 m2 za cenu podľa znaleckého posudku s tým, že návrh na vklad podá 

kupujúci a správne poplatky za podanie návrhu na vklad taktiež uhradí kupujúci.  
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Starostka dodala, že obec si dala urobiť na tento pozemok geometrický plán a COOP 

Jednota si dala vypracovať znalecký posudok. Pripravujú rozšírenie supermarketu. 

Vyzvala poslancov hlasovať, kto je za realizáciu odpredaja pozemkov pre COOP 

Jednota, parcela č. 46/3 s výmerou 338 m2 a parcela č. 46/7 s výmerou 85 m2 za cenu 

podľa znaleckého posudku s tým, že návrh na vklad podá kupujúci a správne poplatky za 

podanie návrhu na vklad taktiež uhradí kupujúci. 
 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
 

Poslanci jednohlasne schválili realizáciu odpredaja pozemkov pre COOP Jednota, parcela 

č. 46/3 s výmerou 338 m2 a parcela č. 46/7 s výmerou 85 m2 za cenu podľa znaleckého 

posudku s tým, že návrh na vklad podá kupujúci a správne poplatky za podanie návrhu na 

vklad taktiež uhradí kupujúci. 

 

 Kúpa autobusu 
Z dôvodu obnovy vozového parku sa naskytla možnosť zakúpiť autobus v dobrom 

technickom stave za dobrú cenu. Boli vyžiadané cenové ponuky na typ autobusu zn. 

Karosa Irisbus C954, rok výroby 2002. Z vykonania verejného obstarávania sme vybrali 

autobus v sume 7.000,- €. Žiadame o schválenie kúpy autobusu, nakoľko náš pôvodný 

autobus má takmer 30 rokov a boli sme upozornení, že už neprejde STK kontrolou.  

 

Pani poslankyňa Macháčová za SEK vyjadrila, že kúpu autobusu prerokovali 

s kontrolórom. Ponuky sú dobré a vzhľadom na časovú tieseň navrhujú poslancom 

schváliť kúpu autobusu v sume 7.000,- €.  

Kontrolór Ing. Pozdech dodal, že sa zhodli na tom, aby túto kúpu riešili budúci poslanci 

ale ponuka je aktuálna a časovo obmedzená.  

 

Pán Marián Beneš ml. mal pripomienku, či ponáhľa kúpa autobusu a nevydrží to do 

zajtra, kedy bude ustanovujúce zastupiteľstvo a budú môcť o tom rozhodnúť noví 

poslanci.  

Starostka mu odpovedala, že na ustanovujúcom slávnostnom zasadnutí sa nebudú 

prerokovávať pracovné záležitosti.  

Pani poslankyňa PharmDr. Sedlárová sa pýtala, aká je pre tento autobus kapacita osôb.  

Starostka jej odpovedala, že ide o klasický autobus ako sme mali doteraz, teda veľký 

autobus.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať, kto súhlasí s návrhom SEK, kúpiť autobus od Bc. 

Marcela Kaníka v sume 7.000,- €. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili kúpu autobusu od Bc. Marcela Kaníka v sume  

7.000,-  €. 
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Starostka dodala, čo sa týka obnovy vozového parku, hľadáme aj iné vozidlá – cisternu 

a kuka voz. Cenové relácie sú však nevyhovujúce a dôraz kladieme aj na technický stav 

vozidla. Je potrebné staré, odstavené vozidlá vyradiť.  

 

 Oprava znenia uznesenia z minulého 25. verejného rokovania OZ v zmysle nových 

pokynov (priložené k zápisnici) 

Starostka informovala, že na základe usmernenie zo školenia o odmeňovaní volených 

funkcionárov, žiada poslancov zrušiť uznesenie (A,11) z 25. rokovania OZ a schváliť 

uznesenie v novom znení, podľa predlohy, ktorá je priložená k zápisnici.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za zrušenie uznesenia (A,11) z 25. rokovania OZ.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili zrušiť uznesenie (A, 11) z 25. verejného rokovania OZ - 

Žiadosť starostky obce o preplatenie zostatku dovolenky po ukončení funkčného 

volebného obdobia 

 

Vyzvala poslancov schváliť vyplatenie náhrady platu starostky obce Horné Obdokovce 

MVDr. Jane Martonkovej za nevyčerpanú dovolenku ku dňu 11. 12. 2014 za rok 2013 

v rozsahu 6 dní a za rok 2014 v rozsahu 27,5 dňa.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili vyplatenie náhrady platu starostky obce po ukončení 

volebného obdobia za dni nevyčerpanej dovolenky, za rok 2013 v rozsahu 6 dní a za rok 

2014 v rozsahu 27,5 dňa. 

 

 Návrh odmeny pre zástupcu starostky pána poslanca Flaka 

Starostka informovala, že vzhľadom na kvalitnú spoluprácu so zástupcom starostky a na 

základe vykonania pracovných úloh, taktiež za pomoc a organizáciu spoločenských 

podujatí navrhuje poslancovi Flakovi odmenu v sume 200,- €.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh na odmenu pre poslanca a zástupcu 

starostky Petra Flaka vo výške 200,- €.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: PharmDr. Sedlárová, Sedlár, Macháčová, Uhrík 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: Flak 

 

Poslanci schválili odmenu pre poslanca a zástupcu starostky Petra Flaka vo výške  

200,- €.  
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 Návrh na schválenie poukážky pre občanov - dôchodcov nad 62 rokov v sume 6,- € 

Starostka požiadala poslancov o schválenie poukážky pre dôchodcov vo veku 62 rokov 

a starších v sume 6,- €, ktoré im budú odovzdané na novoročnom posedení v roku 2015 

zo sociálneho fondu.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za poskytnutie poukážky vo výške 6,- € pre  

občanov - dôchodcov vo veku 62 rokov a starších a tiež pre občanov, ktorí dovŕšia vek 62 

rokov v roku 2015. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili poskytnutie poukážky vo výške 6,- € pre  

občanov -dôchodcov vo veku 62 rokov a starších a tiež pre občanov, ktorí dovŕšia vek 62 

rokov v roku 2015. 

 

6. Diskusia 

 

Starostka obce otvorila diskusiu.  

 

Pán Marián Beneš ml. vyjadril názor ohľadne kúpy autobusu. Vníma ako účelové, že sa o tom 

rozhodovalo na poslednom rokovaní. Ak to bolo také súrne ako pani starostka informovala, 

schválenie kúpy sa mohlo prejednať na mimoriadnom rokovaní. Ďalej dodal, že nie je na 

odmeny pre školu, nekúpi sa kuka voz, ale na autobus sa nájdu financie?  Zároveň sa zvýšili 

poplatky za vývoz odpadu.  Prečo sa napríklad  z tých 7.000,- eur, ktoré sú určené na kúpu 

autobusu, nedal opraviť kuka voz.  

MVDr. Jozef Martonka mu odpovedal, že kuka voz sa už nedá opraviť. 

Pán Milata k tomu dodal, že súčiastky na opravu sa nedajú zohnať, celý systém na kuka voze je 

už zlý, dodal aj p. Šiška.   

Ekonómka Ing. Gerhátová informovala, že opravy idú z bežných výdavkoch a kúpa ide 

z kapitálových výdavkov.  Financovanie verejnej správy nie je totožné ako financovanie 

podnikateľov.  

Starostka dodala, že boli pozrieť kuka voz, ktorý stál 24.000,- €, no mechanik skonštatoval že 

technický stav nie je dobrý.  

Pán Beneš ml. dodal, že ak sa autá dajú do šrotu a z toho budú peniaze, mohol by sa zabezpečiť 

kuka voz. Odvoz smetí s vlastným kuka vozom, by sa mohol spojiť aj so susednou dedinou.  

Pán Beneš ml. na záver dodal, že z jeho pohľadu kuka voz sa využije pre všetkých ľudí a autobus 

len pre malú časť obyvateľov.  

 

Pani poslankyňa Macháčová sa informovala ako je to so zberným dvorom, čo sa s tým bude 

robiť.  

Starostka jej odpovedala, že do budúcna chceme aby zberný dvor bol na inom mieste, v odľahlej 

časti dediny. Ukončuje sa však  ROEP a vysporiadajú sa pozemky na ktorých by mohli 

v budúcnosti umiestniť zberný dvor. Plánujeme v budúcnosti aj odvoz veľkoobjemových 

kontajnerov.  

Pani poslankyňa Macháčová dodala, aby sa v najbližšom čase zabezpečila aspoň úprava 

zberného dvora.  
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Starostka na záver poďakovala poslancom OZ za dobrú spoluprácu v tomto volebnom období. 

Spočiatku sa museli zohrávať, ale ku koncu volebného obdobia mala spolupráca veľmi dobrú 

úroveň a bola na prospech celej obci. Potešilo ju, že aspoň dvaja poslanci budú spolupracovať 

i naďalej a budú pomáhať pri zaúčaní nových poslancov. Čaká nás zajtrajšie ustanovujúce 

zasadnutie. Blížia sa sviatky Vianoc, v predstihu zaželala hlavné dobré a pevné zdravie, lásku 

vašich blízkych, rodinnú i pracovnú pohodu. Pokojné vianočné sviatky v kruhu svojich blízkych, 

aby ste načerpali nové sily do ďalšieho kalendárneho roka 2015.   

 

Pani poslankyňa PharmDr. Sedlárová ďakovala starostke za spoluprácu a zaželala veľa úspechov 

v ďalšom volebnom období.  

 

7. Návrh na uznesenie 

 

Pán poslanec Flak predniesol návrh na uznesenie. Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na uznesenie bol schválený.  

 

8. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a rokovanie  

o 19,55 hod. ukončila. 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková      Ing. Monika Laciková 

             starostka obce              zapisovateľka 

 

 

 

Overovatelia:  

 

Gabriela Macháčová 

 

Oto Uhrík 
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Uznesenie 

z 26. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného  

dňa 11. 12. 2014 

__________________________________________________________________________ 

 

 

A.        S c h v a ľ u j e : 

 

1. Program rokovania OZ 

2. Návrhovú komisiu: poslancov PharmDr. Sedlárová, p. Flak, p. Sedlár  

3. Overovateľov zápisnice: poslancov p. Macháčová, p. Uhrík  

4. Návrh na úpravu bežného rozpočtu obce na rok 2014 

5. Návrh VZN číslo 1/2015 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území Obce Horné Obdokovce so zapracovanými zmenami 

6. Predsedu inventarizačnej komisie pre rok 2014, pani Gabrielu Macháčovú 

7. Kapacitu materskej školy na počet 43 detí 

8. Realizácia odpredaja pozemku pre p. Patrika Uhlíka, parcela č. 113/3 s výmerou 122 m2 

za cenu 225,70 € s tým, že návrh na vklad podá kupujúci a správne poplatky za podanie 

návrhu na vklad taktiež uhradí kupujúci 

9. Realizáciu odpredaja pozemkov pre COOP Jednota, parcela č. 46/3 s výmerou 338 m2 

a parcela č. 46/7 s výmerou 85 m2 za cenu podľa znaleckého posudku s tým, že návrh na 

vklad podá kupujúci a správne poplatky za podanie návrhu na vklad taktiež uhradí 

kupujúci 

10. Kúpu autobusu od Bc. Marcela Kaníka v sume 7.000,- € 

11. Vyplatenie náhrady platu starostky obce po ukončení volebného obdobia za dni 

nevyčerpanej dovolenky, za rok 2013 v rozsahu 6 dní a za rok 2014 v rozsahu 27,5 dňa 

12. Odmenu pre poslanca a zástupcu starostky Petra Flaka vo výške 200,- €  

13. Poskytnúť poukážku vo výške 6,- € pre občanov dôchodcov vo veku 62 rokov a starších, 

tiež pre občanov, ktorí dovŕšia vek 62 rokov v roku 2015 

14. Návrh na uznesenie 

 

 

B.       N e s c h v a ľ u j e : 

 

1. Žiadosť o mimoriadne odmeny pre zamestnancov MŠ, ŠK, ŠJ v sume 130,- €  na  

    osobu z rozpočtu obce  

 

C.       B e r i e    n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu o kontrole plnenia uznesení od posledného rokovania OZ 

2. Oznámenie o odstúpení z funkcie predsedu inventarizačnej komisie 

3. Sťažnosť pani Gubáňovej sa berie na vedomie a bude predložená novým poslancom na  

    prerokovanie KOVP, ŽP a stavieb 

 

 

 

 



11 

 

D.       R u š í : 

 

1. Uznesenie (A, 11) z 25. verejného rokovania OZ - Žiadosť starostky obce o preplatenie     

zostatku dovolenky po ukončení funkčného volebného obdobia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

           starostka obce  

    

 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

Gabriela Macháčová 

 

Oto Uhrík 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 


